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内容概要

　　《津津有味·读经典》符合国家《义务教育英语课程标准》2011年版和国家《普通高中英语课程
标准》（实验）的要求，更是汇集了西方文学经典，符合我国学生语言水平，同时附有表演短剧剧本
、纯正地道MP3和自主评价手册，帮助学生更好地学习英语。
《所罗门王的宝藏》是亨利·哈格德的成名作。
这部探险小说于1885年出版，受到广大读者，特别是青年人的热烈欢迎。
此书被译成多种文字，至今世界各地流传。
小说是作者根据有关南非的真实历史资料，结合南非的实际地理环境，经过人为的改编，加以动人的
故事情节写成的一部杰作。
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作者简介

　　亨利·里德·哈格德（1856—1925），是英国著名的探险小说家，他出生于英国诺福克郡，19岁
时到南非总督纳塔尔的手下从事文书工作。
哈格德在工作期间非常喜欢收集当地的传说和历史故事，这些为他后来的文学创作积累了丰富的素材
。
几年后，哈格德离开南非回到英国，不久便开始专心从事写作。
他一生创作了20多部小说，成名作就是这部完成于1885
年的探险小说《所罗门王的宝藏》。
这部小说一经问世，立即在英国引起强烈反响。
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书籍目录

CHAPTER 1 The Adventure
CHAPTER 2 Solomon's Diamond Mines
CHAPTER 3 The Offer
CHAPTER 4 The Journey Begins
CHAPTER 5 The Cold Cave
CHAPTER 6 The Dead Body
CHAPTER 7 The Strange Men
CHAPTER 8 The Kukuana People
CHAPTER 9 The King
CHAPTER 10 King Twala
CHAPTER 11 The King Is Found
CHAPTER 12 The Chiefs
CHAPTER 13 The Young Girls
CHAPTER 14 The Eclipse
CHAPTER 15 A Battle
CHAPTER 16 The Final Battle
CHAPTER 17 The Search for Diamonds
CHAPTER 18 The Place of Death
New Words
Playlet
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章节摘录

版权页：   插图：      I drank a little of my whisky and then said, "Your brotherwanted to find King Solomon's
Mines. That is why he setout for Inyati." Both men looked surprised. "King Solomon's Mines!" Sir Henry
exdaimed. "I have never heard of them. Where are they?" "You have to cross one hundred and thirty miles of desert
to reach them," I said. "Then you have to cross some mountains! do not believe any white man has everreached
them. There is a legend about them. I will tell you what I know if you promise to keep it secret. I have my reasons
for asking this." "You have our promise," Sir Henry said. "An elephant hunter called Evans told me the legend,"I
said. "'I found a ruined city northwest of the Suliman Mountains,' he told me. 'Suliman is another spelling of
Solomon. It was there that Solomon had his diamond mines.' "'How do you know that?' I asked him. "'An old
witch doctor told me,' he said. 'He called them bright stones.' "I thought no more about this, and Evans died a few
months later. Then one evening a Portuguese man, Jose Silvestri, came to my camp and asked to stay the night. I
was ill with a fever, but we had a meal together. The next day he said, 'When we meet again, I shall be the richest
man in the world.' "I didn't believe him, of course, but I said nothing. A week or more passed. My fever left me,
and I was eating a good dinner when a man came out of the jungle."
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版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。
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